
Knapptryckarna – Extra Föreningsstämma 2024 

Datum: 1 oktober, 2024 

Vid mötet behandlades följande ärenden enligt dagordningen. 

1. Den Extra Föreningsstämman öppnandes: (även filmat) 
Mötet öppnades av Ulf Bejerstrand. 

2. Val av mötesordföranden: 
Till mötesordförande valdes Susanne Fredriksson av medlemmarna. 
48 röstade JA 
0 röstade NEJ 
1 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

3. Val av mötessekreterare: 
Till mötessekreterare valdes Jan Lundgren av medlemmarna. 
48 röstade JA 
0 röstade NEJ 
1 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

4. Val av justeringsperson: 
Till justeringsperson valdes Else-Marie Wadén Werner av medlemmarna. 
48 röstade JA 
0 röstade NEJ 
1 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

5. Fastställande av röstlängd: 
Fastställd av Else-Marie Waden Werner, röstländen bifogas detta protokoll   
som bilaga 1. 
17 personer deltog på plats + 32 personer deltog via Zoom = 49 st totalt 
48 röstade JA 
0 röstade NEJ 
1 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

6. Årsmötets stadgeenliga utlysande: 
Medlemmarna röstade för att årsmötet utlystes enligt stadgarna. 
48 röstade JA 
1 röstade NEJ 
0 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

7. Godkännande av dagordning: 
Dagordningen godkändes efter att punkterna 20 och 21 bytt plats. 
48 röstade JA 
0 röstade NEJ 
1 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 



8. Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse: 
Ulf Bejerstrand (ombedd av Annika Ljung) gick igenom 
verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen. 
Ligger ute på hemsidan. 
48 röstade JA 
1 röstade NEJ 
0 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

9. Revisionsberättelse och fastställande av resultat och balansräkning: 
Ulf Bejerstrand läste upp Revisionsberättelsen och balansräkningen. 
48 röstade JA 
1 röstade NEJ 
0 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

10.Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen: 
Medlemmarna godkände ansvarsfrihet för styrelsen! 
38 röstade JA 
1 röstade NEJ 
10 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

11.Behandling av motioner och styrelseförslag: 
Inga motioner inkomna. Vi poängterade att Leif Wiklunds argument för att ha  
stenhårda stadgar skulle anammas vid senare styrelsemöte. 

12.Val av ordförande tillika partiledare: 
Ulf Bejerstrand valdes av medlemmarna. 
48 röstade JA 
1 röstade NEJ 
0 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

13.Val av vice ordförande tillika vice partiledare: 
Marie Jakobsson valdes av medlemmarna. 
48 röstade JA 
1 röstade NEJ 
0 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

14.Vid behov val av andre vice ordförande tillika andre vice partiledare: 
Mötesdeltagarna enades om att dessa poster inte behövs. 
48 röstade JA 
0 röstade NEJ 
1 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 



15.Val av övriga ledamöter: 
Tidigare ledamöter blev valda på årsmötet: 
Ulf Bejerstrand 
Joel Widengren 
Jan Lundgren 
Håkan Bergmark 
Daniel Jülke 
Marie Jakobsson 
Kristina Valerie 
Marianne Liljeholt 
Marianne Danielsson 
Else-Marie Wadén Werner 
Annika Ljung 
48 röstade JA 
1 röstade NEJ 
0 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

16.Val av suppleanter: 
Lars Jansson valdes av medlemmarna. 
48 röstade JA 
1 röstade NEJ 
0 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

17.Val av revisor: 
Mötesdeltagarna bestämde att en auktoriserad revisor inte behövs, utan att   
vi klarar oss utmärkt via en ej auktoriserad person som kontrollerar   
räkenskaperna. Annelie Söderman valdes av medlemmarna. 
48 röstade JA 
1 röstade NEJ 
0 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

18.Val av revisorssuppleant: 
Vid behov tar vi in suppleanten Lars Jansson. 
48 röstade JA 
1 röstade NEJ 
0 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 

19.Val av valberedning: 
Till valberedningen valdes Agneta Gottschalk och Rosita Bolin. 
49 röstade JA 
0 röstade NEJ 
0 avstod 
Antal röstande medlemmar 49 



20.Övriga frågor för diskussion: 
 11 talare med ca 2 min vardera per inlägg… 
 Leif Wiklund om att olika argument bör framföras vid röstning. 
 Bernt Folkesson kollade bara om det fungerade… 
  Håkan Bergmark om att dom var tre personer med samma röst. 
  Daniela Granberg röstade JA på styrelsens ansvarsfrihet, poängterade detta. 
  Ingrid Vivianne Larsen lade fram hur hon såg på årsmöten och tackade oss alla. 
  Marianne Liljeholt berättar om möten hon varit med om där fysiskt närvaro gäller. 
  Marianne Danielsson frågar om Nordea och varför Leif Wiklund närvarar? 
  Rosita Bolin vill att vi utreder om det finns möjlighet att återkräva ”böter”… 
  Lars-Erik Nyman presenterade sig som observatör, men var medlem vid eftertanke. 
 Leif Wiklund hävdar sin rätt att klandra föreningen hos Tingsrätten som medlem. 
 Daniela Granberg ger Ulf Bejerstrand sin uppskattning, önskar fler möten. 
 Leif Wiklund instämmer med Daniella och är enig med Ulf om möten via Zoom. Han  
 hävdar dessutom att det finns en massa ”lagar” som styr en ideell förening. Leif   
 hävdar att han inte begärt ut originalbokföringen. 
 Ulf Bejerstrand, Anneli Söderman och Annika Ljung har erbjudit Leif Wiklund att se  
 över bokföringen i original på en plats i Göteborg vilket han tackade nej till. Vi   
 kommer inte att skicka originalbokföringen eller ens 4000 skärmdumpar på   
 densamma. Verifikationslistan har legat på hemsidan, trots Skatteverket avrådan,   
 men togs bort på Nordeas inrådan. 
 Öystein Rönne vädrar sitt missnöje med Leif Wiklunds agerande och    
  ifrågasätter hans avsikter. Ger föreningen sin uppskattning! 
 Leif Wiklund hävdar att dom förtroendevalda har till uppgift och ansvarar för att   
 kopiera samtliga kvitton och fakturor och skicka till samtliga medlemmar om så   
 önskas. Leif påstår att styrelsen inte följt stadgar. 
 Ulf Bejerstrand säger att föreningen har följt sina egna stadgar på ett sätt som alla  
 tre årsmöten har ansett vara det som fungerar under mötets gång. Vi har inte brutit  
 någonting som på något sätt har äventyrat föreningen. Ulf Bejerstrand reagerar hårt  
 på Leifs ansvar och medverkan till att försöka demontera den förening som han själv  
 påstår sig vara medlem i och ifrågasätter varför han krävde 50.000 kr av föreningen,  
 vilket han ansökte om via Tingsrätten, i samband med att han klandrade 2023 års   
 föreningsstämma och uteslutningen från föreningen. 
 Rosita Bolin undrar om hon inte borde stämma Leif för att han kränkt  henne när han 
 gav sig på hennes ekonomiska situation och påstått att hon nog fått svarta pengar av  
 Fantastiska Nöjen AB. 
 Ingrid Vivianne Larsen lägger in sin klarsyn på mötet. 
 Bernt Folkesson satte ner foten om en viktig uteslutning. 

21.Mötesordförande Susanne Fredriksson avslutade årsmötet. 

 

Vid protokollet Mötesordföranden Justerare!
Jan Lundgren Susanne Fredriksson Else-Marie Waden Werner 

Videmeras av:  Videmeras av: 

Anneli Söderman Lars Jansson


